

**Structured Products Product Risk Score (PRS) Revision**  
**結構投資產品風險級數之修訂**

**1. Deposit Plus (Effective Date : 21 June 2010)**  
**高息投資存款 (於2010年6月21日生效)**

With effect from 21 June 2010, the product risk score of Deposit Plus (DPS) is low to medium (risk level 2).  
 由2010年6月21日起，高息投資存款之風險級數將為低至中風險(風險級數2)。

**2. Non-Principal Protected Equity Linked Investment / Structured Notes (Effective Date : 11 Nov 2024)**  
**非保本股票掛鈎投資 / 結構投資票據 (於2024年11月11日生效)**

Please find below list of underlying for Non-Principal Protected Equity Linked Investments / Structured Notes with product risk score change for your reference.  
 以下列載非保本股票掛鈎投資/結構投資票據的不同掛鈎資產之風險級數改變。

- 1 = low risk. Minimal chance of losing a significant portion of your capital over the term of the investment (although this is not guaranteed). Expected to demonstrate minimal price fluctuations over short periods of time.
- 2 = low to medium risk. Low chance of losing a significant portion of your capital over the term of the investment (although this is not guaranteed). Expected to demonstrate moderately low level of price fluctuations over short periods of time.
- 3 = medium risk. Moderate chance of losing a significant portion of your capital over the term of the investment (although this is not guaranteed). Expected to demonstrate moderate level of price fluctuations over short periods of time.
- 4 = medium to high risk. Moderately high chance of losing a significant portion of your capital over the term of the investment. Expected to demonstrate moderately high level of price fluctuations over short periods of time.
- 5 = high risk. High chance of losing a significant portion of your capital over the term of the investment. Expected to demonstrate high level of price fluctuations over short periods of time.
- 1 = 低風險，在投資過程中會有輕微機會損失大部分的資產（縱使不能保證）。在一段短時間內，預期會有輕微的價值波動。
- 2 = 低至中風險，在投資過程中會有低機會損失大部分的資產（縱使不能保證）。在一段短時間內，預期會有適度低程度的價值波動。
- 3 = 中度風險，在投資過程中會有中度機會損失大部分的資產（縱使不能保證）。在一段短時間內，預期會有中度的價值波動。
- 4 = 中至高風險，在投資過程中會有中高機會損失大部分的資產。在一段短時間內，預期會有中高程度的價值波動。
- 5 = 高風險，在投資過程中會有高機會損失大部分的資產。在一段短時間內，預期會有高程度的價值波動。

**Underlying with PRS increased:**  
**風險級數上調的掛鈎資產：**

Market 市場	Stock code 股票編號	Underlying Name 掛鈎資產名稱	Previous PRS 更新前的風險級數	New PRS 更新後的風險級數	Changes 變更
HK 香港	598	Sinotrans Ltd 中國外運股份有限公司	4	5	+1

**Underlying with PRS decreased:**  
**風險級數下調的掛鈎資產：**

Market 市場	Stock code 股票編號	Underlying Name 掛鈎資產名稱	Previous PRS 更新前的風險級數	New PRS 更新後的風險級數	Changes 變更
HK 香港	168	Tsingtao Brewery Co Ltd 青島啤酒	4	3	-1
	177	Jiangsu Expressway Co Ltd 江蘇寧滬高速公路	5	4	-1
	384	China Gas Holdings Ltd 中國燃氣	4	3	-1
	868	Xinyi Glass Holdings Ltd 信義玻璃控股有限公司	4	3	-1
	1776	GF Securities Co., Ltd. 廣發證券股份有限公司	5	4	-1
	2588	BOC Aviation Ltd 中銀航空租賃	5	3	-2
	2607	Shanghai Pharmaceuticals Holding Co Ltd 上海醫藥	5	4	-1
	2888	Standard Chartered Plc 渣打集團有限公司	4	3	-1
	3888	Kingsoft Corp Ltd 金山軟件有限公司	4	3	-1
	6030	CITIC Securities Co Ltd 中信證券	4	3	-1
	6886	Huatai Securities Co., Ltd. 華泰證券股份有限公司	5	4	-1
	6186	China Feihe Ltd 中國飛鶴有限公司	4	3	-1
	6837	Haitong Securities Co Ltd 海通證券	5	4	-1
	US 美國	ROP UN	Roper Technologies inc	4	3